
Zápis č. 22 z jednání finančního výboru ze dne 2.9.2009

Přítomni: Mgr. Janík, pí. Kulhánková, Mgr. Plíva, pí. Vagová
Hosté: Bc. Nekolný, pí. Sahulová
Omluveni: p. Batela, pí. Raková, Ing. Škorpil

Předseda finančního výboru zahájil 22. jednání finančního výboru a přivítal přítomné členy, 
které vyzval k odsouhlasení programu jednání. Členové finančního výboru schválili program 
jednání:   

1. Návrh na schválení rozpočtového opatření č. 2 na rok 2009
2. Žádost farního sboru Českobratrské církve evangelické
3. Žádost Konfederace politických vězňů ČR

1. Návrh na rozpočtové opatření č. 2 na rok 2009

     Předložený návrh na rozpočtové opatření byl projednán. Dotazy k jednotlivým položkám 
zodpověděla paní Sahulová.
    Toto rozpočtové opatření směřuje k úsporným opatřením v provozních výdajích, dále pak
ke snížení příspěvků příspěvkovým organizacím. V příjmových položkách dochází ke snížení 
daňových příjmů dle aktuálního vývoje.
     Finanční výbor, po projednání, doporučuje zastupitelstvu města ke schválení rozpočtové 
opatření č.2  k rozpočtu na rok 2009 dle předloženého návrhu.

2. Žádost farního sboru Českobratrské církve evangelické

     Členové finančního výboru projednali žádost ČCE o příspěvek na koncert souboru 
historických hudebních nástrojů Musica da Chiesa v rámci posvícenských slavností.
     Po projednání doporučují radě města schválit poskytnutí příspěvku ve výši 3 000 Kč.

3. Žádost Konfederace politických vězňů ČR

     Členové finančního výboru projednali žádost Konfederace politický vězňů ČR o příspěvek 
na zhotovení nové pamětní desky Borise Volka, která byla v loňském roce odcizena ze zdi 
kolínské Střední průmyslové strojírenské a jazykové školy.
     Finanční výbor, po projednání, vzhledem k finanční situaci a skutečnosti, že schválený 
rozpočet tuto položku neobsahuje, doporučuje radě města této žádosti nevyhovět.

Předseda finančního výboru: Mgr. Milan Plíva
Zapisovatelka: Martina Jelínková




